

Referat fra bestyrelsesmøde den 8/7 kl 17 hos Kurt

Konstituering:

- Formand, Kurt blev genvalgt
- Næstformand, Hans blev genvalgt
- Kasserer, Henning blev valgt
- Sekretær, Alice blev genvalgt

Generalforsamling:

- generelt

I det store og hele en god generalforsamling med mange fremmødte. Der blev diskuteret meget, men respekt for hinandens meninger.

Bjørn og Alice mener at ikke alle formåede at komme frem med deres holdninger til de enkelte punkter på dagsorden, og Julian foreslog at man fremover medbragte en tavle (evt flipover), hvor punkterne var oplistet, så man bedre kunne forholde sig til, hvad der lige blev diskuteret, samt at grundejere fik mulighed – evt på forhånd- at kunne aflevere deres synspunkt/spørgsmål på skrift til dirigenten.

Det er i øvrigt ofte svært at høre hvad der bliver sagt, især når vinden står på ind i hesteskoen.

Bjørn spurgte til meningen med en vejledende afstemning, da nogen af grundejerne blev i tvivl om, hvorvidt det var tilkendegivelse eller afstemning.

Kurt fortalte at dirigenten Jens havde bedt om tilkendegivelse på et af punkterne, da det ville berøre afstemningen om fældning af træerne på strandgrunden. Denne tilkendegivelse viste cirka halvt af hver for og imod, og det var nok det der skabte lidt forvirring omkring afstemningen.

- opfølgning på veje

Hans var fraværende pga sygdom, så der blev kun talt om at ballasten er blevet ødelagt i forbindelse med gravearbejdet og at underlaget skal være i orden, før man lægger nyt på. Det var ikke Petri og Haugsted, der gravede for Onefiber, men et 'underfirma' der hed Walhalla. De havde tilladelse til at grave i rabatterne, men ikke i vejene.

Julian foreslår at vi ikke kræver at få reetableret vejene, men at vi siger hvad vi gerne vil have lagt på.

Henning mener at vi skal have et kontantbeløb og så selv stå for reparationen.

Bjørn har en særlig klage, som Henning opfordrer ham til at sende til kommunen. Ellers har Hans bedt om at klager sendes til ham.

- fællesregler

Punkt på næste møde er et oplæg til revidering af fællesreglerne. Når vi har oplægget, vil Steffen gennemgå det for 'fejl og mangler'

Når de skal vedtages på generalforsamlingen bør der stemmes punkt for punkt.

Forslag om udsendelse af oplægget til alle grundejere med høringsfrist på 14 dage.

- bådelaug / brev

Tilfredshed med oprettelse af bådelaug. Kurt laver 'et skriv' om at der skal navn på både inden 1/8, og Alice udsender.

Bådelaugets kontakt er til bestyrelsen, som også er medbestemmende om, hvor de tilbageværende både skal ligge.

Julian foreslår en hesteskolignende beplantning omkring bådene, hvis vi får lov til at plante nyt.

- træfældning

På bestyrelsesmødet var der livlig snak om resultatet af afstemningen, som blev 25 for og 17 imod fældning.

Men da det er vedtaget, kunne det kun blive til udveksling af synspunkter.

Kim Røssel, Philip Røssel og Niels Jacobsen har tilbudt at foretage fældning og skære træet op i bidder, som grundejerne kan hente.

Kurt siger at ikke er flagermus, og han skriver til kommunen om der er tilladelse til at fælde og evt plante nyt.

Hvis tilladelse gives, aftales et tidspunkt i perioden 1/9 – 31/10.

Sankt Hans

En rigtig god aften, med mange fremmødte og for en gangs skyld kolde drikkevarer.

Mette fra Kildekrogen havde sin guitar med, hyggeligt, og vi kan fremover gøre mere for at samle folk omkring musikken, enten guitar eller hvis vi får andre muligheder for underholdning.

Julian mener at vi bør være mere på forkant med brandsikkerheden, og evt have købt nogle skumslukkere til næste år. Det er med tanke på uheldet sidste år, hvor der gik ild i hækken over mod Carlssons mark og mange løb frem og tilbage fra fjorden med vandspande.

Der kom også forslag om bålfad til snobrødsbagning før og under afbrænding af bålet, samt ikke mindst efter afbrænding, så de sidste gløder udnyttes og man ikke går fra et ulmende bål.

Møder i det kommende år

5/9 kl 17 hos Henning

7/11 kl 17 hos ??

Vores E-mail korrespondance

For at vi alle ved om vores mail er blevet læst, er det en god ide enten at kommentere eller blot at skrive 'set'

Jubilæumsfesten

Indtil d.d. er der tilmeldt 40 voksne og 3 børn (børnepris 100kr, der tales med kroen om børnevenlig mad til de 3).

Festudvalget er Lars, Ove, Birgitte og Alice

Lars har sat sit hus til salg, så kommende festudvalg deltager han ikke i. Vi har afsluttende møde søndag den 10/7, Ove var stemt for aflysning, da han ikke synes der er opbakning til festen, især når prisen blev diskuteret på generalforsamlingen. Jeg melder ud om resultatet efter mødet.

Sommerfest næste år

Det kom vi ikke nærmere ind på.

Evt.

Bjørn har et stort problem med vand på det meste af grunden efter skybrud eller kraftig regn. Også naboen Vivian Walther får vand ind i garagen.

Det er ikke kun en eftervirkning af gravearbejdet, (men det har jo kun gjort det værre), for der har i mange år været 'vandfald' på de matrikler. Henning siger at vandet kan styres med render i vejsiderne, men allerhelst at der skal laves en stor brønd og at kommunen skal kontaktes om det.

9.juli 2022

Alice Mundt